
 

Ref. No.: 27/GA-CHPH/2024 

Date: August 14, 2025 

ANNOUNCE AND POST 
 

To: All Churches and Houses of Prayer in the USA 

 

RE:  2025 National Adult Theological Seminar (NATS)  
 
Dear Brothers and Sisters in Christ: 
 
Hallelujah, greetings in the name of our Lord Jesus Christ! 
 
The 2025 National Adult Theological Seminar (NATS) will be held from November 10-16 at Hillsborough Church 
in New Jersey. Please arrive before 6 pm on Sunday, November 9th and attend the Opening Ceremony at 8 pm. 
The seminar will conclude on Sunday, November 16th after lunch and cleaning. 
 

Registration guideline: 
● The registration will remain open at http://events.tjc.org until September 25. 
● Only registrants who plan to attend more than 5 days will be accepted. Full-time participation is highly 

recommended.  
● If you have graduated from NATS, you will be placed in a waiting list first. The notification of your 

acceptance will be sent out after September 25.    
● If you are a truthseeker, please seek approval from the church council and the Coordinator before registering. 
● If you prefer to register by registration form rather than online, please email the completed form to 

natsadmin@tjc.org . 
 

To alleviate the burden of arranging transportation for the hosting church, all participants who are arriving by plane 
should fly in and out of  Newark Liberty International Airport (EWR). Participants coming from the same church 
are encouraged to fly together as a group. It will be helpful if you are willing to arrange your own arrival 
transportation. 
 
The theme of this year’s NATS is “Keeping Salvation”. In addition to the combined classes, there will be two sets 
of classes for you to choose from. Please choose Class A or Class B when you register.   

Combined Courses Water Baptism, Foot Washing, Keeping Salvation--Ten Commandments & Life 

Class A 
Book of 1 Corinthians, A Lifelong Nazarite--The Life of Samuel 
● Class A is taught at a fast pace and in-depth. Only full-time participants will be accepted. 

Completing homework is required.   

Class B Book of Esther, Book of Philippians  

If you have any questions, please contact natsadmin@tjc.org or Pr. Enoch Hou at houtsengmf@gmail.com .  
 
Please remember the NATS in your prayers. May God be with you and bless you abundantly! 
 
Yours in Christ, 

 
Enoch Hou 
Director of Training Department, USGA 
 
Enclosures: NATS Registration Form, NATS Rules and Regulations 
Cc:     USGA Council Members, Regional Coordinators, NATS Instructors, NATS Coordinators, USGA Staffs,  

Canadian Coordination Council, Central & South America Coordination Center, UKGA 
 

 

http://events.tjc.org/
mailto:natsadmin@tjc.org
mailto:natsAdmin@tjc.org
mailto:houtsengmf@gmail.com


 

 

受 文 者：全國教會暨祈禱所 

副    本：美國總會負責人、區負責、美總專職辦事員、神訓班講員、神訓班班務人員、加拿大聯絡處、中南
美洲聯絡處、英國總會 

附    件：報名表、生活簡則 

 

主旨：通知 2025年全國成人神學訓練班 
 

哈利路亞! 奉主耶穌聖名 函 

   
         2025年全國成人神訓班將於 十一月十至十六日在紐澤西州喜樂波教會舉開。請於 十一月九日(星期日)下午
六點前抵達教會報到，並參加晚上八點舉開的開會式。神訓班將於十一月十六日(星期日)午餐打掃後結束。 

 
報名提醒事項； 

● 請至 http://events.tjc.org 網站報名，九月二十五日報名截止。 

● 只接受可以參加 5天以上者報名，鼓勵大家全程參加。 

● 神訓班畢業生: 報名後會先列在候補名單中，您的確認通知將在九月二十五日後發出。 

● 慕道者：報名前請先取得所屬教會的職務會及神訓班班負責的許可。 

● 若使用報名表報名的，請將已簽名的報名表送至 natsadmin@tjc.org 

● 若搭乘飛機者，請飛抵紐澤西紐華克國際機場 (EWR)，為減輕舉辦教會的負擔，同一教會(或同一區)學

員請盡量以團體抵達。若你可以自行安排抵達教會，對舉辦教會將是一大幫助。 

 
這次的主題是“持守救恩"，除了合班課程之外，還有分班課程，請於報名時自行選擇班級。 
 

合 班 基本信仰: 洗禮、洗腳禮，持守救恩---十誡與生活 

A  班 

哥林多前書，終身拿細耳人--撒母耳的一生 

● A 班上課進度較快，深度講解查考各經卷。只接受全時參加的學員。必須預先閱讀將查考的
經卷，上課後會有作業。 

B  班 以斯帖記，腓利比書 

 

若有任何問題，請電郵 natsadmin@tjc.org，或聯絡侯弘哲傳道 ( houtsengmf@gmail.com )。 

 
請在禱告中紀念這項聖工，願神與你同在施恩祝福你! 

 
 
 

美國總會   

訓練處  處負責   侯弘哲 
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